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Ο	  ΦΟΒΟΣ	  ΤΟΥ	  ΘΕΟΥ	  
καὶ	  οἱ	  ΦΟΒΙΕΣ	  

	  
	  

Ὅταν	   χαθεῖ	   ὁ	   φόβος	   τοῦ	  Θεοῦ	   οἱ	   ἄνθρωποι	   γεμίζουν	   φοβίες	   ἤ	   ὅπως	   λέγεται	  
σήμερα,	   παθαίνουν	   ψυχολογικά...Οἱ	   πολιτικοὶ	   καὶ	   οἱ	   διάφοροι	   ἄλλοι	   κοινωνικοὶ	  
παράγοντες,	  ἔχουν	  φροντίσει,	  ἐδῶ	  καὶ	  δεκαετίες,	  διά	  μέσου	  κυρίως	  τῆς	  ‘’παιδείας’’	  
νὰ	  περάσουν	  στὸν	  λαὸ	  τὸν	  ὑλισμὸ	  καὶ	  τὴν	  ἀθεΐα	  μὲ	  σκοπὸ	  νὰ	  ξερριζώσουν	  ἀπὸ	  τὴν	  
ψυχὴ	   τοῦ	   λαοῦ	   τὴν	   χριστιανικὴ	   παράδοσι	   καὶ	   τὸν	   φόβο	   τοῦ	   Θεοῦ,	   καὶ	   ἔτσι	   οἱ	  
ἄνθρωποι	  νὰ	  γίνουν	  ἀθεό-‐φοβοι.	  Ὅταν	  π.χ	  μία	  κυβέρνησι	  ψηφίζει	  ἕναν	  νόμο	  ἄθεο,	  
ἀντιχριστιανικό,	   ἀνήθικο	   καὶ	   διεφθαρμένο,	   ἄν	   ὁ	   λαὸς	   ἀντιδράσει	   καὶ	   δὲν	   τὸν	  
ἀποδεχθεῖ,	   τὸν	   ἀπορρίψει,	   τότε	   θὰ	   ἀναγκασθοῦν	   νὰ	   τὸν	   πάρουν	   πίσω,	   διότι	   δὲν	  
τοὺς	  συμφέρει	  νὰ	  τὰ	  βάλλουν	  μὲ	  τὸν	  λαὸ.	  Ἄν	  σὲ	  περίπτωσι	  ἐπιμένουν,	  τότε	  θὰ	  πέσει	  
βαρύ	  τὸ	  χέρι	  τοῦ	  Θεοῦ	  ἐπάνω	  σὲ	  αὐτοὺς	  καὶ	  στὶς	  οἰκογένειές	  τους,	  καὶ	  ἀπὸ	  τὸν	  λαὸ,	  
ὅσοι	  ἀντισταθοῦν	  θὰ	  ἀναδειχθοῦν	  οἱ	  νέοι	  ὁμολογητὲς	  καὶ	  μάρτυρες	  τῆς	  πίστεως.	  Ἄν	  
ὅμως	   ὁ	   λαὸς	   δὲν	   ἀντιδράσει	   καὶ	   σκύψει	   τὸ	   κεφάλι	   του	   σὰν	   ραγιὰς(	   κοπάδι)	   καὶ	  
προσκυνήσει,	   τότε	   θὰ	   πέσει	   βαρὺ	   τὸ	   χέρι	   τοῦ	   Θεοῦ	   στὸ	   δυσεβῆ	   καὶ	   παράνομο	  
αὐτὸν	  λαό.	  Αὐτὰ	  κάποτε	  πίστευε	  ὁ	  λαὸς	  καὶ	  δίδασκε	  ἡ	  Ἐκκλησία	  διὰ	  τῶν	  ποιμένων	  
της,	   ἐπισκόπων	   καὶ	   κληρικῶν,	   ἐνῶ	   σήμερα	   περισσότερο	   συνεργάζεται	   μὲ	   τὴν	  
πολιτεία	  παρὰ	  ἀντιδρᾶ,	  κάθε	  φορὰ	  ποὺ	  ψηφίζονται	  τέτοιοι	  νόμοι	  .	  

Σὰν	   συνέπεια	   αὐτῆς	   τῆς	   καταστάσεως	   ζοῦμε	   σήμερα,	   σχεδὸν	   τὸν	   πλήρη	  
ἀποχριστιανισμό	  καί	  ἀφελληνισμό	  τῆς	  πατρίδος	  μας,	  ἡ	  ὁποία	  κάποτε,	  ἦταν	  ἡ	  πρώτη	  
ποὺ	   πίστευσε	   στὸν	   Χριστὸ,	   ἦταν	   τὸ	   λίκνον	   τῆς	   διαδόσεως	   τοῦ	   Εὐαγγελίου,	   τῆς	  
χριστιανικῆς	  πίστεως,	  τῆς	  Ὀρθοδοξίας,	  τῆς	  Πατερικῆς	  θεολογίας	  καὶ	  ὅλης	  τῆς	  θείας	  
καὶ	  ἀνθρώπινης	  σοφίας	  καὶ	  φιλο-‐σοφίας.	  Σήμερα	  ἔχουμε	  φθάσει	  σὰν	  λαὸς	  σχεδὸν	  
σέ	   πλήρη	   ἀποχριστιανισμὸ	   καὶ	   ἀφελληνισμό!!!	  Αὐτὴ	  ἡ	  ψευτοειρήνη	  ποὺ	  ζήσαμε	  
τὶς	  τελευταῖες	  δεκαετίες,	  μετὰ	  τὸ	  β’	  παγκόσμιο	  πόλεμο	  τοῦ	  ‘40,	  ὅπου	  ἡ	  πατρίδα	  μας	  
ἔγραψε	   τὶς	   τελευταῖες	   λαμπρότερες	   σελίδες	   δόξης,	   πίστεως,	   πατριωτισμοῦ,	  
φιλοπατρίας	   καὶ	   θυσίας	   γιὰ	   τὴν	   ἐλευθερία,	   ὥστε	   ἀκόμη	   καὶ	   ἡ	   ὑλιστικὴ	   Δύσι	   νὰ	  
ὁμολογήσει	  μὲ	  θαυμασμὸ	  γιὰ	  μιὰ	  ἀκόμη	  φορὰ	  τὸ	  περίφημο:	  «	  ὡς	  τώρα	  λέγαμε	  ὅτι	  
οἱ	  Ἕλληνες	  πολεμοῦν	  σὰν	  ἥρωες,	  ἀπὸ	  τώρα	  θὰ	  λέμε	  ὅτι	  οἱ	  ἥρωες	  πολεμοῦν	  σὰν	  
Ἕλληνες».	   Ὦ	   ἄθλιοι	   	   ψευτο-‐χριστιανοὶ,	   ψευτο-‐έλληνες,	   τὶς	   μᾶς	   ἐβάσκανε	   καὶ	  
ξεπέσαμε	  σὲ	  αὐτὴν	  τὴν	  πνευματικὴ	  καὶ	  ἠθικὴ	  κατάντια;	  Χάσαμε	  τὸ	  φόβο	  τοῦ	  Θεοῦ	  
καὶ	  γεμίσαμε	  φοβίες...Ποῦ	  εἶναι	  τὸ	  μαρτυρικό	  φρόνημα,	  ἡ	  ὑπέροχη	  λεβεντιὰ	  μας,	  ἡ	  
παλληκαριὰ,	  τὸ	  φιλότιμο	  γιὰ	  κάθε	  ὡραῖο	  καὶ	  ὑψηλό;	  

	  
Ὁ	  κοσμικὸς	  φόβος	  καὶ	  οἱ	  φοβίες.	  
	  
Ἡ	  ἐν	  Χριστῷ	  σοφία	  τῶν	  Πατέρων	  τῆς	  ἐρήμου,	  οἱ	  ὁποῖοι	  μὲ	  τὴν	  πνευματικὴ	  καὶ	  

ἀσκητικὴ	  ζωή	  τους	  ἀποτελοῦν	  τὸ	  ἐφηρμοσμένο	  εὐαγγέλιο,	  καὶ	  εἶναι	  πρότυπα	  ζωῆς,	  
ἁγιότητος	  καὶ	  ἀνθρωπιᾶς,	  συνδέει	  τὸ	  θέμα	  τῆς	  φοβίας	  ἄμεσα	  μὲ	  τὴν	  φιλαυτία	  καὶ	  
τὴν	  ἀπιστία.	  

Διαβάζουμε	  στὸ	   Γεροντικὸ	   :	   «	  Ρωτήθηκε	   ἕνας	   Γέροντας:	   Γιατὶ	   φοβᾶμαι	   ὅταν	  
περπατῶ	   στὴν	   ἔρημο;	   Γιατὶ	   ἐξακολουθεῖς	   νὰ	   ζεῖς»	   καὶ	   «	   Γιατί	   μὲ	   καταλαμβάνει	  
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φόβος	   ὅταν	   μοῦ	   τυχαίνει	   νὰ	   βγαίνω	   μόνος	   τὴν	   νύχτα;	   Γιατὶ	   ἡ	   ζωὴ	   τοῦ	   κόσμου	  
ἐξακολουθεῖ	   νὰ	   ἔχει	   ἀξία	   γιὰ	   σένα	   καὶ	   γιατὶ	   νομίζεις	   ὅτι	   εἶσαι	   μόνος	   καὶ	   δὲν	  
βλέπεις	   τὸν	   Θεὸ	   δίπλα	   σου»	   !	   Ἐπειδὴ,	   λοιπὸν	   δὲν	   πιστεύουμε	   ὅτι	   ὁ	   Θεὸς	   εἶναι	  
δίπλα,	   δὲν	   ἔχουμε	   τὴν	   αἴσθησι	   τῆς	   ἀοράτου	   παρουσίας	   τοῦ	   Θεοῦ,	   δὲν	   τὸν	  
ἀγαποῦμε,	   δὲν	   τὸν	   ἐμπιστευόμαστε,	   ἀλλὰ	   ἀγαπᾶμε	   πολὺ	   τὸν	   ἑαυτούλη	   μας,	  
ἐγωϊστικὰ	  καὶ	  ἀρρωστημένα	  γιὰ	  αὐτὸ	  φοβόμαστε	  πολὺ	  εὔκολα	  ἀπὸ	  φανταστικοὺς	  
κινδύνους.	  Ἔτσι	  μᾶς	  φοβίζει	  ἡ	  ἐρημιὰ	  καὶ	  ἡ	  ἡσυχία,	  ἀντί	  νὰ	  μᾶς	  ἠρεμεῖ,	  καὶ	  νὰ	  μᾶς	  
εὐφραίνει,	   μᾶς	   φοβίζει	   ἡ	   νύχτα,	   ἀντί	   νὰ	   θαυμάζουμε	   τὴν	   ὀμορφιὰ	   τοῦ	   ἔναστρου	  
οὐρανοῦ	  κλπ.	  Γιατὶ	  παντοῦ	  βλέπουμε	  μόνο	  τον	  ἑαυτό	  μας	  καὶ	  ὄχι	  τὸν	  Θεό.	  

Ὅποιος	  φοβᾶται	  σημαίνει	  ὅτι	  ζεῖ	  μέσα	  του	  ἡ	  ζωὴ	  τοῦ	  ἁμαρτίας,	  τοῦ	  κόσμου	  «	  
Γιατὶ	   ἡ	   ζωὴ	   τοῦ	   κόσμου	   ἐξακολουθεῖ	   νὰ	   ἔχει	   ἀξία	   γιὰ	   σένα»!	   Φοβόμαστε	   νὰ	   μή	  
πάθουμε	   κάτι	   κακὸ	   γιὰ	   νὰ	   μή	   στερηθοῦμε	   τὶς	   ἡδονὲς	   καὶ	   τὶς	   ἀπολαύσεις	   τῆς	  
παρούσης	   ζωῆς.	   Φοβόμαστε	   ἀπὸ	   τὰ	   πράγματα	   τοῦ	   κόσμου	   τούτου,	   γιατὶ	   δὲν	  
φοβόμαστε	  τὸν	  Θεὸ,	  τὴν	  κρίσι	  τοῦ	  Θεοῦ,	  ἐνῶ	  πρέπει	  μόνο	  τὸν	  Θεὸ	  νὰ	  φοβόμαστε,	  ὁ	  
ὁποῖος	   ἔχει	   ἐπάνω	  μας	   ἐξουσία	   ζωῆς	   καὶ	   θανάτου,	   σωματικοῦ	   καὶ	  ψυχικοῦ,	   «	  μὴ	  
φοβηθῆτε	   ἀπὸ	   τῶν	   ἀποκτεννόντων	   τὸ	   σῶμα,	   τὴν	   δὲ	   ψυχὴν	   μὴ	   δυναμένων	  
ἀποκτεῖναι· 	  φοβήθητε	  μᾶλλον	  τὸν	  δυνάμενον	  καὶ	  ψυχὴν	  καὶ	  σῶμα	  ἀπολέσαι	  ἐν	  
γεέννῃ»	   (Ματ.10,28).	   Ὁ	   Κύριος	   μᾶς	   προτρέπει	   νὰ	   μὴ	   φοβόμαστε	   τίποτε	   ἀπὸ	   τὰ	  
ὀδυνηρὰ	   τοῦ	   βίου	   τούτου,	   ἀκόμη	   καὶ	   τὸν	   θάνατον,	   ἀλλὰ	   νὰ	   φοβόμαστε	   νὰ	   μὴ	  
χάσουμε	   τὰ	   ἀγαθὰ	   τῆς	   αἰώνιας	   ζωῆς,	   τῆς	   αἰωνιότητος.	   «Προσέχετε	   δὲ	   ἀπὸ	   τῶν	  
ἀνθρώπων,	  παραδώσουσι	  γὰρ	  ὑμᾶς	  εἰς	  συνέδρια	  καὶ	  ἐν	  ταῖς	  συναγωγαῖς	  αὐτῶν	  
μαστιγώσουσιν	   ὑμᾶς...ὅταν	   δὲ	   παραδώσουσιν	   ὑμᾶς,	   μὴ	   μεριμνήσητε	   πῶς	   ἤ	   τὶ	  
λαλήσετε· 	  δοθήσεται	  γὰρ	  ὑμῖν	  ἐν	  ἐκείνῃ	  τῇ	  ὥρᾳ	  τί	  λαλήσετε...μὴ	  οὖν	  φοβηθῆτε	  
αὐτούς»	  (	  Ματ.	  10,	  18).	  Συνεπῶς	  ὅποιος	  φοβᾶτε	  γιὰ	  τὴν	  ζωούλα	  του,	  τελικὰ	  εἶναι	  ὁ	  
πιὸ	  δυστυχισμένος,	  γιατί	  φοβᾶται	  καὶ	   τὴν	  σκιά	  του,	  «	  ὁ	  δοῦλος	  Κυρίου	  γενόμενος	  
τὸν	   οἰκεῖον	   Δεσπότην	   καί	   μόνον	  φοβήσεται·	   ὁ	   δὲ	   τούτου	   οὐπω	  φοβούμενος,	   τὴν	  
ἑαυτοῦ	  σκιὰ	  πολλάκις	  πεφόβηται»	  (	  Κλῖμαξ).	  Ὁ	  φόβος	  εἶναι	  τὸ	  πρῶτο	  σκαλοπάτι	  
πρὸς	  τὸν	  ἄδη,	  ὁ	  φόβος	  εἶναι	  τὸ	  πρῶτο	  σημάδι	  ἀπιστίας.	  

	  
Ὁ	  φόβος	  τοῦ	  Κυρίου,	  καὶ	  ὁ	  φοβούμενος	  τὸν	  Κύριον.	  
	  
Ὅλοι	  οἱ	  Ἅγιοι,	  ἦταν	  ἄνθρωποι	  τῆς	  πίστεως	  καὶ	  τῆς	  εὐσεβείας	  καὶ	  καλλιεργώντας	  

μέσα	  τους	  μόνο	  τὸν	  φόβο	  τοῦ	  Θεοῦ,	  εἶχαν	  νικήσει	  ὅλους	  τοὺς	  φόβους	  καὶ	  τὶς	  φοβίες.	  
Μὰ	   πρέπει	   νὰ	   φοβόμαστε	   τὸν	   Θεὸν;	   Θὰ	   ἐρωτοῦσε	   κάποιος,	   σήμερα	   σὲ	   μιὰ	  
ὑλόφρονα	  καὶ	  ἀθεϊστικὴ	  κοινωνία.	  Ναί,	  διότι	  Φόβος	  Θεοῦ	  σημαίνει	  πίστι,	  ἀγάπη,	  
σεβασμό,	   εὐλάβεια,	   καὶ	  ἀφοσίωσι	  πρὸς	   τὸν	  Θεό.	  Φοβᾶμαι	  μή	  χάσω	  τὴν	  εὐλογία	  
τοῦ	   Θεοῦ,	   τὴν	   σκέπη,	   τὴν	   προστασία	   τοῦ	   Θεοῦ	   στὴ	   ζωή	   μου.	   Φοβᾶμε	   νὰ	   μή	  
ἁμαρτήσω,	  νὰ	  μή	  λυπήσω,	  νὰ	  μὴ	  προσβάλλω,	  νὰ	  μὴ	  ἀτιμάσω	  τὸ	  ὄνομα	  τοῦ	  Θεοῦ	  μὲ	  
τὴν	  ἁμαρτωλή	  ζωή	  μου	  κλπ.	  Αὐτὸς	  εἶναι	  ὁ	  σωτήριος	  φόβος	  τοῦ	  Θεοῦ,	  ἡ	  ἀρχὴ	  καὶ	  τὸ	  
θεμέλιο	   τῆς	   πνευματικῆς	   ζωῆς.	   	   «	   Ἀρχή	   σοφίας	   φόβος	   Κυρίου»,	   αὐτὸς	   εἶναι	   ὁ	  
εἰσαγωγικὸς	  φόβος,	  ποὺ	  προηγεῖται,	  πρίν	  κάποιος	  φθάσει	  στὴν	  καθαρὴ	  ἀγάπη	  τοῦ	  
Θεοῦ,	   ὥστε	   νὰ	   μπορεῖ	   νὰ	   λέγει,	   ὅπως	   ὁ	  Μ.	   Ἀντώνιος«	   ἐγώ	   οὐκέτι	   φοβοῦμαι	   τὸν	  
θεὸν,	  ἀλλὰ	  ἀγαπῶ	  αὐτὸν».	  Ὅπως	  καὶ	  στὴν	  ζωή	  μας	  ὑπάρχουν	  πολλοὶ	  καὶ	  σωτήριοι	  
φόβοι,	  οἱ	  ὁποῖοι	  μᾶς	  προστατεύουν	  καὶ	  μᾶς	  ὀφελοῦν	  π.χ	  ἕνας	  ἠλεκτρολόγος	  μπορεῖ	  
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νὰ	  πεῖ	  ὅτι	  ἐγώ	  δὲν	  φοβοῦμαι	  τὸ	  ἠλεκτρικὸ	  ρεῦμα,	  γιατὶ	  μὲ	  γνωρίζει	  καὶ	  ἀπρόσεκτα	  
νὰ	   κάνει	   ὅ,τι	   θέλει;	   Ὄχι,	   βέβαια,	   διότι	   θὰ	   σκοτωθεῖ.	   Ἔτσι	   πρέπει	   νὰ	   ἔχουμε	  
παντοτεινὰ	  μέσα	  μας	   τὸν	  φόβο	   τοῦ	  Θεοῦ.	  Αὐτὸν	   τὸν	   εὐλογημένο	  φόβο	   τοῦ	  Θεοῦ	  
διατηροῦσε	  πάντοτε	  μέσα	  του	  ὁ	  πιστὸς	  λαὸς	  μας	  καὶ	  δὲν	  ἁμάρτανε	  λέγοντας	  «	  μέ	  
βλέπει	   ὁ	   Θεὸς»,	   μὲ	   αὐτὸν	   τὸν	   εὐλογημένο	   φόβο	   τοῦ	   Θεοῦ	   ἔκανε	   ὑπομονὴ	   στίς	  
δοκιμασίες,	  στὶς	  ἀσθένειες	  καὶ	  στὶς	  θλίψεις	  του,	  στὴν	  φτώχεια	  του,	  στὸν	  πόλεμο	  καὶ	  
ἔλεγε	  «	  ἔχει	  ὁ	  Θεὸς,	  θὰ	  βοηθήσει».	   	  

Αὐτὸν,	   λοιπὸν	   τὸν	   φόβον	   φρόντισαν	   νὰ	   μᾶς	   τὸν	   ξερριζώσουν	   μὲ	   πολλοὺς	  
τρόπους	  οἱ	  ἄθεοι	  πολιτικοὶ	  καὶ	  οἱ	  δυτικόπληκτοι	   ‘’λόγιοι’’,	  διὰ	  τῆς	  ψυτο-‐επιστήμης	  
καὶ	   μὲ	   τὰ	   ἄθεα	   γράμματα	   καὶ	   τὸ	   κατάφεραν.	   Ἔβαλαν	   μέσα	   στὶς	   ψυχές	   τῶν	  
ἀνθρώπων	   τοὺς	   ψυχολογικοὺς	   φόβους.	   Πρῶτα	   διαστρέφοντας	   τὴν	   ἔννοια	   τοῦ	  
φόβου	  τοῦ	  Θεοῦ	  σὲ	  ἕναν	  ἀρρωστημένο	  ψυχολογικὸ	  φόβο,	  παρουσιάζοντας	  δηλαδὴ	  
τὸν	   Θεὸ	   σὰν	   μπαμπούλα,	   ἀστυνόμο	   καὶ	   τιμωρό,	   μὲ	   σκοπὸ	   νὰ	   ἀποβάλλουμε	   τόν	  
σεβασμὸ	  πρὸς	  κάθε	  τὶ	  ὡραῖο	  καὶ	  ἠθικὸ.	  Ἔπεισαν	  τὶς	  μᾶζες	  νὰ	  πιστεύουν,	  ὅτι	  εἶναι	  
καλὸ	  καὶ	  φυσιολογικὸ	  νὰ	  κάνουν	  ὅ,τι	  τοὺς	  ἀρέσει	  καὶ	  τοὺς	  ἱκανοποιεῖ,	  καὶ	  ὅ,τι	  ἔχει	  
ἡδονὴ,	   γιὰ	   νὰ	   μποροῦν	   νὰ	   ἁμαρτάνουν	   ἐλεύθερα,	   καὶ	   ὁ	   ἔτσι	   ὁ	   τάχα	  
‘’ἀπελευθερωμένος’’	   -‐	   ἀλλὰ	   ὑποδουλωμένος	   στὰ	   πάθη	   του	   ἄνθρωπος,	   νὰ	   μὴ	  
πιστεύει	   ὅτι	   κάποτε	   θὰ	   κριθεῖ	   γιὰ	   τὶς	   πράξεις	   του,	   τὰ	   λόγια	   του,	   τὶς	   σκέψεις	   του,	  
τοὺς	  λογισμούς	  του.	   	  

	  
Ἡ	  πτῶσι	  τοῦ	  Ἀδάμ	  καὶ	  τοῦ	  ἀνθρώπου.	  
	  
Ὁ	  Ἀδάμ	  πρίν	  ἁμαρτήσει	  εἶχε	  χάσει	  τὸν	  σωτήριο	  φόβο	  τοῦ	  Θεοῦ.	  Ὅπως	  λέγουν	  

οἱ	   Ἅγιοι	   Πατέρες,	   ἀφοῦ	   προηγουμένως	   ἔχασε	   τὴ	   θεία	   θεωρία,	   τὴν	   θέα	   τῆς	  
παρουσίας	   τοῦ	   Θεοῦ,	   δηλαδὴ	   ξέχασε	   τὸν	   Θεὸ,	   καὶ	   τότε	   εἶδε	   ἡδονικὰ	   τὸν	  
ἀπηγορευμένον	   καρπὸν,	   καὶ	   ξέχασε	   τὴν	   ἐντολὴ-‐προειδοποίησι	   τοῦ	   Θεοῦ.	   Τότε	  
θέλησε	  νὰ	  ἀποκτήσει	  καὶ	  τὴν	  γνῶσι-‐ἐμπειρία	  τοῦ	  καλοῦ	  καὶ	  τοῦ	  κακοῦ.	  Ἔτσι	  ἀπὸ	  τὸ	  
εἶδε(βλέπω)	  πῆγε	  κατόπιν	  στὸ	  ἄλλο	  οἶδε(γνωρίζω)	  καὶ	  ἔτσι	  σκοτίσθηκε	  ὁ	  νοῦς	  του	  
καὶ	   ἀποξενώθηκε	   ἀπὸ	   τὸν	   Θεὸν	   καὶ	   χωρίσθηκε.	   Ἀπὸ	   τότε	   ὅλη	   ἡ	   ζωὴ	   του	   γυρίζει	  
γύρω	  ἀπὸ	  δὺο	  ἄξονες,	   τὴν	  ἡδονὴ	   καὶ	   ὀδύνη,	  ὅπου	  ἡ	  μία	  γεννᾶ	  τὴν	  ἄλλη	  σὲ	  ἕναν	  
ἀένναο	  κύκλο	  φθορᾶς	  καὶ	  θανάτου.	  Καὶ	  ὅταν	  ἤκουσε	  τὴν	  φωνή	  τοῦ	  Θεοῦ	  ποὺ	  τὸν	  
καλοῦσε	   σὲ	   μετάνοια:	   «	   Ἀδάμ	   ποῦ	   εἶ;	   καὶ	   εἶπεν	   αὐτῷ	   τῆς	   φωνῆς	   σου	   ἤκουσα	  
περιπατοῦντος	  ἐν	  τῷ	  παραδείσῳ	  καὶ	  ἐφοβήθην,	  ὅτι	  γυμνός	  εἰμι».	   	  

Ὁ	  Θεὸς	  πρῶτος	  ἐκάλεσε	  τὸν	  Ἀδάμ	  σὲ	  μετάνοια,	  ’’	  Ἀδὰμ	  ποῦ	  εἶ;’’,	  ἀλλὰ	  ὁ	  Ἀδὰμ	  
δὲν	  δέχθηκε	  τὴν	  κλῆσιν	  τῆς	  μετανοίας	  καὶ	  ὁ	  ἕνας	  ἔριχνε	  τὴν	  εὐθύνη	  στὸν	  ἄλλον,	  καὶ	  
ἀφοῦ	   δὲν	   δέχθηκε	   τὴν	   πρόσκλησι	   τῆς	   μετανοίας,	   τότε	   ὁ	  Θεὸς	   ἔδωσε	   ἕνα	  κανόνα	  
μετανοίας	  στὸ	  γένος	  τῶν	  ἀνθρώπων,	  μέχρι	  νὰ	  ἔλθει	  τὸ	  πλήρωμα	  τοῦ	  χρόνου,	  ὥστε	  
νὰ	   γίνει	   ἄνθρωπος	  ὁ	   ἴδιος	   ὁ	  Θεὸς	  Λόγος,	   γιὰ	   νὰ	  σώσει	   ὅσους	   τὸν	  πιστεύσουν	  ὡς	  
Θεάνθρωπον.	  Ὁ	  κανόνας	  μετανοίας	  ἦταν	  ἡ	  λύπη	  καὶ	  ὁ	  στεναγμός:	  «	  Καὶ	  τῇ	  γυναικὶ	  
εἶπεν· 	  πληθύνων	  πληθυνῶ	  τὰς	  λύπας	  σου	  καὶ	  τὸν	  στεναγμόν	  σου· 	  ἐν	  λύπαις	  τέξῃ	  
τέκνα,	   καὶ	   πρὸς	   τὸν	   ἄνδρα	   σου	   ἡ	   ἀποστροφή,	   καὶ	   αὐτὸς	   σου	   κυριεύσει.	   Τῷ	   δὲ	  
Ἀδὰμ	  εἶπεν· 	  ὅτι	  ἤκουσας	  τῆς	  φωνῆς	  τῆς	  γυναικός	  σου	  καὶ	  ἔφαγες	  ἀπὸ	  τοῦ	  ξύλου,	  
οὗ	   ἐνετειλάμην	   σοι	   τούτου	   μόνου	   μὴ	  φαγεῖν	   ἀπ’αὐτοῦ.	   ἐπικατάρατος	   ἡ	   γῆ	   (δὲν	  
καταριέται	  τὸν	  Ἀδὰμ,	  ἀλλὰ	  τὴν	  γῆ)	  ἐν	  τοῖς	  ἔργοις	  σου· 	  ἐν	  λύπαις	  φαγῇ	  αὐτὴν	  πάσας	  
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τὰς	  ἡμέρας	  τῆς	  ζωῆς	  σου»	  (	  Γεν.3,16).	   	  
Ἔτσι	  ὁ	  Ἀδὰμ	  μένοντας	  γυμνὸς	  ἀπὸ	  τὴν	  χάρι	  τοῦ	  Θεοῦ,	  εἰσῆλθαν	  τότε	  μέσα	  του	  

οἱ	  φοβίες	  καὶ	  ἐφοβήθη.	  Μιὰ	  ὁλόκληρη	  ζωὴ,	  ὁ	  Ἀδὰμ	  ἐθρηνοῦσε,	  γιὰ	  930	  χρόνια,	  τὴν	  
πτῶσι	   του.	   Ὁ	   νοῦς	   του	   ἦταν	   σκοτισμένος	   καὶ	   γεμᾶτος	   ἀπὸ	   φοβίες,	   λύπες	   καὶ	  
στεναγμούς.	  Φοβόταν	  τὴν	  φύσι,	  τὰ	  ζῶα,	  ὅλα	  εἶχαν	  γίνει	  ἐχθρικὰ	  ἀπέναντί	  του,	  ἐνῶ	  
πρίν	   ἦταν	   φιλικὰ	   μαζί	   του.	   Ὅταν	   ξεπέσει	   ὁ	   ἄνθρωπος	   ἀπὸ	   τὴν	   θεωρία	   τοῦ	   Θεοῦ	  
γυμνώνεται	  ἀπὸ	  τὴν	  χάρι	  καὶ	  νοιώθει	  ἀφόρητη	  μοναξιὰ	  καὶ	  φοβία.	   	  

	  
Περὶ	   λύπης,	   θλίψεως,	   φόβου,	   δειλίας	   κλπ,	   σύμφωνα	   μὲ	   τὸ	   πνεῦμα	   τῶν	  

Πατέρων	  τῆς	  Ἐκκλησίας.	  
	  
ὁ	  Ἅγιος	  Ἰωάννης	  ὁ	  Δαμασκηνός	  στὸ	  ἔργο	  του,	  «	  ἔκδοσις	  ἀκριβὴς	  τῆς	  Ὀρθοδόξου	  

πίστεως»,	   τὸ	   ὁποῖο	   ἀποτελεῖ	   καὶ	   τὴν	   δογματικὴ	   διδασκαλία	   τῆς	   Ἐκκλησίας,	   μᾶς	  
λέγει:	   	  

Περί	   λύπης:	   Λύπη=λυπέω-‐ῶ,	   προξενῶ	   λύπην,	   πικραίνω,	   βλάπτω,	   πειράζω,	  
ἐνοχλῶ,	  πίκρα,	  θλίψις,	  ἀθυμία.	  
«	  Τέσσερα	  εἶναι	  τῆς	  λύπης	  τὰ	  εἴδη,	  ἄχος	  (=θλίψις	  τῆς	  ψυχῆς,	  πιέζομαι,	  ζουλίζομαι,	  
λύπη	  ἐγκάρδιος,	  κατάθλιψις),	  ἄχθος	  (=βάρος,	  ἀχθοφόρος,	  εἶμαι	  βαρυφορτωμένος,	  
στενοχωροῦμαι,	   ἀπὸ	   τὸ	   ἄχθος	   προέρχεται	   καὶ	   τὸ	   ἆγχος=	   ἀγχόνη,πνίξιμο-‐σφίξιμο	  
στὸν	   λαιμὸ,	   ἀγχώνομαι),	  ὁ	   φθόνος,	   	   καὶ	   ἔλεος	   (συμπάθεια).	  Ἄχθος,	   κατάθλιψις	  
εἶναι	  ἡ	  λύπη	  ποὺ	  μᾶς	  ἀφαιρεῖ	  τὴν	  φωνὴν,	  στενοχωρία	  εἶναι	  ἡ	  λύπη	  ποὺ	  βαρύνει	  
τὴν	  ψυχήν,	  φθόνος	  εἶναι	  ἡ	  λύπη	  γιὰ	   τὴν	   ξένην	  εὐτυχίαν,	  καὶ	  συμπάθεια	  εἶναι	  ἡ	  
λύπη	  γιὰ	  τὴν	  ξένην	  δυστυχίαν»	  (	  ΕΠΕ,1,σ.22).	  

Περὶ	  τοῦ	  φόβου	  μᾶς	  λέγει:	  «	  Ὁ	  φόβος	  διαιρεῖται	  σὲ	  ἕξ	  εἴδη	  εἰς	  τὸν	  δισταγμὸν,	  
εἰς	  τὴν	  ἐντροπὴν,	  εἰς	  τὴν	  αἰσχύνην,	  εἰς	  τὴν	  κατάπληξιν,	  εἰς	  τὴν	  ἔκλπληξιν,	  καὶ	  εἰς	  
τὴν	   ἀγωνίαν.	   Δισταγμὸς	   εἶναι	   ὁ	   φόβος	   γιὰ	   κάτι	   ποὺ	   πρόκειται	   νὰ	   κάνωμεν,	  
ἐντροπὴ	   πάλιν	   εἶναι	   ὁ	   φόβος	   εἰς	   τὴν	   περίπτωσιν	   ποὺ	   ἀναμένωμεν	   κάποιαν	  
κατηγορίαν· 	   αὐτὸ	   μάλιστα	   τὸ	   συναίσθημα	   εἶναι	   πάρα	   πολὺ	   καλόν.	   Αἰσχύνη	   δὲ	  
εἶναι	   ὁ	   φόβος	   διὰ	   κάποιο	   κακὸ	   ποὺ	   ἔχομεν	   πράξει· 	   οὔτε	   αὐτὸ	   τὸ	   συναίσθημα	  
εἶναι	   χωρίς	  σωτηρίας.	   Κατάπληξις	   εἶναι	   ὁ	  φόβος	  ποὺ	  προκαλεῖται	  ἀπὸ	  μεγίστην	  
φανταστικὴν	   ἐντύπωσιν,	   ἔκπληξις	   δὲ	   εἶναι	   ὁ	   φόβος	   ποὺ	   προκαλεῖται	   ἀπὸ	  
ἀσυνήθιστον	   φανταστικὴν	   ἐντύπωσιν.	   Ἀγωνία	   εἶναι	   ὁ	   φόβος	   πτώσεως,	   δηλαδὴ	  
ἀποτυχίας	   ἐπειδὴ	   φοβούμεθα	   μὴπως	   ἀποτύχωμεν	   εἰς	   τὴν	   ἐνέργειάν	   μας,	  
αἰσθανόμεθα	  ἀγωνίαν».	  (βλ.	  ὅ.	  π,	  ΕΠΕ,	  σ.223).	  

Περὶ	  τῆς	   δειλίας:	  Ἡ	  δειλία	  ἔχει	  διπλὴ	  ἔννοια	  α)	  εἶναι	  ἡ	  φυσικὴ	  δειλία	  καὶ	  β)	  ἡ	  
παρὰ	  φύσιν	  δειλία.	  Ἡ	  φυσικὴ	  δειλία	  εἶναι	  ἡ	  φυσικὴ	  δύναμις	  τῆς	  ψυχῆς,	  ἡ	  ὁποία	  δὲν	  
θέλει	  νὰ	  χωρισθεῖ	  ἡ	  ψυχὴ	  ἀπό	  τὸ	  σῶμα	  τὴν	  ὥρα	  τοῦ	  θανάτου,	  διότι	  ὁ	  Δημιουργὸς	  
ἐμφύτευσε	  αὐτὴν	  τὴν	  φυσικὴ	  συμπάθεια	  καὶ	  οἰκειότητα,	  νὰ	  φοβεῖται	  καὶ	  νὰ	  ἀγωνιᾶ	  
καὶ	  νὰ	  μὴ	  θέλει	  τὸν	  θάνατον	  (	  σ.σ	  αὐτὸ	  εἶναι	  ἀπόδειξις	  ὅτι	  ὁ	  ἄνθρωπος	  πλάσθηκε	  
γιὰ	   νὰ	   μὴ	   πεθαίνει.	   Ὁ	   θάνατος	   εἶναι	   καρπὸς	   τῆς	   ἁμαρτίας	   καὶ	   νικήθηκε	   μὲ	   τὴν	  
Ἀνάστσιν	  τοῦ	  Χριστοῦ,	  ὅπου	  ὅλοι	  οἱ	  ἄνθρωποι	  θὰ	  ἀναστηθοῦμε	  μὲ	  τὰ	  σώματά	  μας	  
κατὰ	  τὴν	  Δ.	  Παρουσία,	  ὅπως	  πιστεύουμε).	   	  
Ἡ	  δειλία	  μπροστὰ	  στὸν	  θάνατον	  ἀποτελεῖ	  ἕνα	  ἀπὸ	  τὰ	  ἀδιάβλητα	  πάθη,	  γιὰ	  αὐτὸ	  καὶ	  
ὁ	   Χριστὸς	   ὡς	   τέλειος	   ἄνθρωπος,	   εἶχε	   ὅλα	   τὰ	   συστατικὰ	   τῆς	   φύσεώς	   μας	   καὶ	  
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πεινοῦσε	   καὶ	   διψοῦσε	   καὶ	   κοιμόταν,	   πλὴν	   τῆς	   ἁμαρτίας,	   γιὰ	   αὐτὸ	   καὶ	   πρὸ	   τοῦ	  
ἑκουσίου	   του	   πάθους,	   μὲ	   τὴν	   θέλησί	   του	   ἔδειξε	   τὸν	   ἀνθρώπινο	   φόβο,	   γιὰ	   νὰ	  
ἀποδείξει	  ὅτι	  ἦταν	  τέλειος	  ἄνθρωπος	  καὶ	  ὄχι	  κατὰ	  φαντασίαν.	  Ὁ	  Κύριος	  οὐδέποτε	  
ἐδειλίασε	  εἰμὴ	  μόνον	  πρὸ	  τοῦ	  πάθους	  καὶ	  τοῦτο	  οἰκονομικῶς	  λέγοντας	  «	  περίλυπός	  
ἐστιν	  ἡ	  ψυχή	  μου	  ἕως	  θανάτου...καὶ	  νῦν	  ἡ	  ψυχή	  μου	  τετάρακται...».	  Ὑπάρχει,	  ὅμως	  
καὶ	  ἡ	  παρὰ	  φύσιν	  δειλία	  ποὺ	  προξενεῖται,	  ὅταν	  μᾶς	  προδίδουν	  οἱ	  λογισμοί	  μας	  καὶ	  
αὐτὸ	   γίνεται	   ἀπὸ	   ἀπιστία,	   ὅπως	   ὅταν	   φοβούμεθα	   τὴν	   νύχτα	   ἀπὸ	   θορύβους	   κλπ.	  
Αὐτὴ	  ὴ	  δειλία	   εἶναι	  ἀφύσικη	   καὶ	   ὁ	  φόβος	  ἀδικαιολόγητος.	   (βλ.	   περισσότερα	  ὅ.	   π,	  
ΕΠΕ	  σ.	  402-‐4).	   	  

Αὐτὰ	   ἐδίσασκαν	   κάποτε	   οἱ	   Ἅγιοι	  Πατέρες	   τῆς	   Ἐκκλησίας,	   μὲ	   τὸν	  φωτισμὸ	   τοῦ	  
Ἁγίου	  Πνεύματος,	  μὲ	   τὴν	   τέλεια	  σοφία	  καὶ	   γνῶσι	  ποὺ	  εἶχαν	  περὶ	   τῆς	  φύσεως	   τῶν	  
ὄντων	  καὶ	  τοῦ	  ἀνθρώπου.	  

	  
	  
Ἡ	  σημερινὴ	  πραγματικότητα.	  Ἀπίστευτα	  κι’	  ὅμως	  ἀληθινά.	  
	  
Τί	  κρύβεται	  πίσω	  ἀπὸ	  τὴν	  ‘’πανδημία’’	  καὶ	  τὰ	  ἐμβόλια	  καὶ	  ποιὰ	  ἡ	  στάσι	   	   τῶν	  

ποιμένων	  ἐπισκόπων	  καὶ	  κληρικῶν.	  
	  

Ἐπί	   δὺο,	   σχεδὸν	   χρόνια	   ὅλη	   ἡ	   γῆ	   ζεῖ	   ἕναν	   ἐφιάλτη	   ποὺ	   τὸν	   εἶπαν	  
ἰὸ-‐κορονοϊό.	   Βεβαίως	   ὑπάρχει	   αὐτὸ	   ποὺ	   ὠνόμασαν	   κορονοϊὸ	   καὶ	   βεβαίως	  
πεθαίνουν	   ἄνθρωποι,	   ἤ	   μᾶλλον	   τοὺς	   πεθαίνουν,	   ἐπειδὴ	   δὲν	   τοὺς	   δίδουν	  
ἔγκαιρα	   τὰ	   κατάλληλα	   φάρμακα.	   Αὐτὸ	   ποὺ	   ζοῦμε	   μὲ	   ἁπλὰ	   λόγια	   εἶναι	   ἕνας	  
βιολογικὸς-‐ἀόρατος	   πόλεμος,	   τὸν	   ὁποῖον	   κάποιοι	   ἔχουν	   ἀποφασίσει,	   γιὰ	   νὰ	  
μειώσουν	   τὸν	  πληθυσμὸ	   τῆς	  ἀνθρωπότητας.	  Ὅλοι	   γνωρίζουμε	  ὅτι	   αὐτοὶ	   εἶναι	  
συνομῶτες	   κατὰ	   τῆς	   ἀνθρωπότητος	   καὶ	   δημιουργοὶ	   ἑνὸς	   σχεδίου,	   ποὺ	   ἔχουν	  
προγραμματίσει,	   καὶ	   τὸ	   ἔχουν	   γράψει	   ἐδῶ	   καὶ	   δεκαετίες	   στὶς	   ‘’περίφημες’’,	  
γρανιτένιες	  πλάκες	  στὴν	  Gorgia	  τῶν	  ΗΠΑ.	  Αὐτοὶ	  εἶναι	  ἡ	  ἀόρατη	  κυβέρνησι	  τοῦ	  
κόσμου,	   καὶ	   ἔχουν	  ἐπικρατήσει	  διὰ	  μέσου	   τοῦ	   τραπεζικοῦ	  συστήματος	   καὶ	  μὲ	  
ἄλλα	  μέσα	  καὶ	  κυβερνοῦν	  ὅλες	  τὶς	  κυβερνήσεις	  τῶν	  κρατῶν.	  Αὐτὸ,	  ὅμως	  γίνεται	  
καὶ	  κατὰ	  παραχώρησι	  Θεοῦ,	  λόγῳ	  τῆς	  μεγάλης	  ἀποστασίας	  τῆς	  ἀνθρωπότητας	  
ἀπὸ	  τὴν	  πίστι	  καὶ	  τὸν	  φόβο	  τοῦ	  Θεοῦ.	   	  
Αὐτὸ	  τὸ	  σχέδιο-‐σόκ,	  ὅπως	  χαρακτηρίσθηκε	   	   ἀποσκοπεῖ	  στὸν	  πλήρη	  ἔλεγχο	  τῶν	  

ψυχῶν	  καὶ	  τῶν	  σωμάτων	  ὅλου	  τοῦ	  ἀνθρώπινου	  πληθυσμοῦ,	  καὶ	  κρύβεται	  πίσω	  ἀπὸ	  
τὴ	  ‘’στημένη’’	  πανδημία	  τοῦ	  κορωνοϊοῦ,	  σύμφωνα	  μὲ	  συγκλονιστικὲς	  ἀποκαλύψεις	  
πολλῶν	  καὶ	  τῆς	  πρώην	  ὑφυπουργοῦ	  στέγασης	  καὶ	  οἰκονομολόγου	  κας	  Κάθριν	  Ὄστιν	  
Φίτς	   σὲ	   συνέντευξη-‐βόμβα.	   Τὸ	   βίντεο	   στὶς	   ΗΠΑ	   ἔφτασε	   σὲ	   ἐλάχιστο	   χρόνο	   σὲ	  
2.400.000	  θεάσεις,	  προτοῦ	  τὸ	  Yοu	  Tube	  τὸ	  ἀφαιρέσει	  ἐπικαλούμενο	  ὅτι	  ἐνθαρρύνει	  
τὴ	   μὴ	   συμμόρφωση	   στὶς	   ὁδηγίες	   τοῦ	   ΠΟΥ!	   (βλ.	   Στύλος	   Ὀρθοδοξίας	  Φεβρουάριος	  
2021	  φ229).	  

«	  Ἡ	  πρόκληση	  ποὺ	  ἔχουν	   εἶναι	  πῶς	   νὰ	   ‘’πλασάρουν’’	   ἕνα	  σύστημα	  ποὺ	  ἄν	   τὸ	  
καταλάβαινε	  ὁ	  κόσμος	  κανένας	  δὲν	  θὰ	  τὸ	  ἤθελε.	  Φυσικὰ,	  ὁ	  τρόπος	  ποὺ	  τὸ	  κάνουν	  
αὐτὸ	   εἶναι	   μὲ	  μία	  ὑγειονομικὴ	   κρίση!	  Διότι	   γενικὰ	   ἐὰν	   λίγοι	  ἄνθρωποι	   θέλουν	   νὰ	  
ἐλέγξουν	   τοὺς	   πολλοὺς,	   ἡ	   ἐρώτηση	   εἶναι	   πῶς	   ξεγελᾶς	   τὰ	   πρόβατα	   νὰ	   πᾶνε	   στὸ	  
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σφαγεῖο,	   χωρίς	   αὐτὰ	   νὰ	   τὸ	   καταλαβαίνουν	   καὶ	   νὰ	   ἀντισταθοῦν.	   Ὁπότε	   ἡ	   τέλεια	  
λύση	   εἶναι	   μὲ	   ἀόρατους	   ἐχθρούς.	   Ἔχουμε	   πόλεμο	   κατὰ	   τῆς	   τρομοκρατίας(	   τὴν	  
ὁποίαν	   τὸ	   σύστημα	   δημιουργεῖ)	   μὲ	   ἀόρατους	   τρομοκράτες	   καὶ	   τώρα	   ἕνας	   ἰὸς	  
εἶναι(ἕνας)	   τέλειος	   τρομοκράτης.	   Δὲν	   μπορεῖς	   νὰ	   ἀποδείξεις	   ὅτι	   δὲν	   ὑπάρχει,	  
ἀκριβῶς	  γιατί	  εἶναι	  ἀόρατος.	  Ὁπότε	  οἱ	  ἀόρατοι	  ἐχθροὶ	  προτιμοῦνται	  πάντοτε	  εἰδικὰ	  
ἐάν	  τρομάζουν	  τὸν	  κόσμο».	   	  

Ἄραγε	   ὁ	   κορονοϊὸς	   εἶναι	   ἕνας	   κατασκευασμένος	   ἀόρατος	   ἐχθρὸς	   κατὰ	   τῆς	  
ἀνθρωπότητος,	   μὲ	  σκοπὸ	   νὰ	  σπείρει	   τὴν	  φοβία	   καὶ	   τὴν	   τρομοκρατία	   γιὰ	   νὰ	   ἔρθει	  
κατόπιν	  τὸ	  παγκόσμιο	  σύστημα	  νὰ	  παίξει	  τὸν	  ρόλο	  τοῦ	  καλοῦ	  καὶ	  τοῦ	  σωτήρα,	  γιὰ	  
νὰ	  μᾶς	  σώσει...	  Δημιουργοῦν	  διάφορα	  ἐπίπεδα	  τρόμου	  γιὰ	  νὰ	  χρειαστεῖ	  κατόπιν	  μιὰ	  
παγκόσμια	   κυβέρνηση	   νὰ	   μᾶς	   προστατέψει.	   Ἀλλὰ	   γιὰ	   νὰ	   μᾶς	   προστατέψει	  
χρειάζεται	  πρῶτα	  νὰ	  μπορεῖ	  νὰ	  μᾶς	  ἐλέγχει	  παντοῦ,	  νὰ	  μᾶς	  παρακολουθεῖ.	  Γιὰ	  νὰ	  τὸ	  
πετύχει	  αὐτὸ	  θὰ	  πρέπει	  νὰ	  τῆς	  τὸ	  ἐπιτρέψεις	  ἐσὺ	  μὲ	  τὴν	  θέλησή	  σου	  γιά	  νὰ	  τὸ	  κάνει	  
καὶ	  ‘’νόμιμα’’.	  Πρέπει	  νὰ	  δεχθεῖς,	  λοιπὸν	  τὴν	  λύση	  ποὺ	  αὐτὴ	  θὰ	  σοῦ	  προτείνει.	  Καὶ	  
αὐτὴ	   εἶναι	   μία,	   νὰ	   ἐμβολιασθεῖς	   μὲ	   τὴν	   δική	   σου	   ἀπόφασι	   καὶ	   ὑπογραφὴ	   σου...	  
Αὐτοὶ,	  φυσικὰ	  σὲ	  πιέζουν	  μὲ	  κάθε	  θεμιτὸ	  καὶ	  ἀθέμιτο	  μέσο	  καὶ	  τρόπο,	  ἀλλὰ	  τελικὰ	  
ἐσὺ	   ἀποφασίζεις	   καὶ	   κανένας	   δὲν	   ἔχει	   καμμία	   εὐθύνη,	   πλὴν	   ἐσοῦ...Τὰ	   ἐμβόλια,	  
μποροῦμε	   νὰ	   ποῦμε	   ὅτι	   εἶναι	   καὶ	   ἕνας	   πρῶτος	   μηχανισμὸς	  
‘’χαράγματος-‐σφραγίσματος’’,	   ποὺ	   εἰσέρχεται	   στὸ	   σῶμα	   μας	   καὶ	   δοκιμάζεται	   γιὰ	  
πρώτη	   φορὰ	   παγκοσμίως,	   εἶναι	   δηλαδὴ	   ἕνα	   βιολογικὸ	   πείραμα	   θανάτου	   καὶ	  
γενοκτονίας.	   	  

Τὸ	   ὅτι	   πρόκειται	   περὶ	   ἑνός	   ἐργαστηριακοῦ	   ἰοῦ	   καὶ	   ὄχι	   φυσικοῦ	   τὸ	   ἔχουν	  
ἀποδείξει	   πολλοὶ	   ἐρευνητὲς	   μέχρι	   σήμερα.	   Ὁ	   νομπελίστας(2008)	   καθηγητὴς	   Luc	  
Antoine	   Montagnier	   κάνει	   λόγο	   ὅτι	   COVID-‐19	   εἶναι	   πειραγμένος	   ἀπὸ	   ἀνθρώπινο	  
χέρι.	  Ὁ	   ἰὸς	  εἶναι	   τεχνητὸς.	  Κατασκευάσθηκε	  στὴ	   Γαλλία	  ἀπὸ	   τὸ	   Ἰνστιτοῦτο	  Παστὲρ	  
ἀπὸ	   τὸν	   φυσικὸ	   ἰὸ	   Sars-‐	   Cov,	   καὶ	   μεταφέρθηκε	   στὴ	   Γιουχὰν	   τῆς	   Κίνας,	   ὅπου	   τὸν	  
ἀπελευθέρωσαν	   καὶ	   τὸν	   διέσπειραν	   στὸν	   κόσμο.	   Ἄλλοι	   ἐρευνητὲς	   καὶ	   καθηγητὲς	  
δηλώνουν	   ὅτι	   «	   ὅλα	   τὰ	   ἀναμφισβήτητα	   ἀποδεικτικὰ	   στοιχεῖα	   σχετικὰ	   μὲ	   τὴν	  
προέλευση	   τοῦ	   τεχνητοῦ	   ἰοῦ	   covid-‐19,	   ποὺ	   ὅπως	   λένε	   ἐπέτρεψε	   στὴν	   Νέα	  
Παγκόσμια	  Τάξη	  νὰ	  πυροδοτήσει	  μία	  ψευδὴ	  πανδημία	  μὲ	  σκοπὸ	  τὴν	  ἐξόντωση	  καὶ	  
τὴν	  ὑποδούλωση	  σχεδόν	  ὁλοκλήρου	  τοῦ	  παγκόσμιου	  πληθυσμοῦ».	   	   	  
Καὶ	  συνεχίζει	  ἡ	  Κάθριν	  «	  Χρησιμοποιοῦν	  ἐνέσεις	  γιὰ	  εἰσάγουν	  ὑλικὰ	  στὸ	  ἀνθρώπινο	  
σῶμα,	  τὰ	  ὁποῖα	  θὰ	  δημιουργοῦν	  τὸ	  ἰσοδύναμο	  ἑνὸς	  λειτουργικοῦ	  συστήματος...καὶ	  
ἑνὸς	   δέκτη	   καὶ	   μὲ	   αὐτὸν	   τὸν	   τρόπο	   μποροῦν	   νὰ	   συνδέσουν	   τοὺς	   πάντες	   στὸ	  
ὑπολογιστικὸ	   νέφος,	   στὸ	   Ἴντερνετ.	   Ἡ	   Βίβλος	   τὸ	   ἀποκαλεῖ,	   «	   τὸ	   χάραγμα	   τοῦ	  
Θηρίου».	   	  

Αὐτὰ	   τὰ	   ὑλικὰ	   ποὺ	   εἰσάγονται	   μέσα	   στὸ	   σῶμα	   μας,	   ὅπως	   ἐξηγεῖ	   καὶ	   ὁ	   κ.	  
Δημήτριος	   Ἀντωνίου,	   Διδάκτωρ	   Μοριακῆς	   Ἀνοσολογίας	   καὶ	   Γενικὸς	  
Χειρουργὸς-‐Ὀγκολόγος,	   λέγονται	   μαγνητικὰ	   νανοσωματίδια	   (πολὺ	   μικρὰ	   ἀόρατα	  
σωματίδια)	   διαφόρων	   μετάλλων	   (	   κυρίως	   ὀξείδιο	   τοῦ	   σιδήρου-‐σκουριὰ,	   ἤ	  
γραφενίου	   ἤ	   ἄλλα	   μέταλλα)	   πάνω	   στὰ	   ὁποῖα	   προσκολλῶνται	   διάφορα	   φάρμακα	  
(	   συνήθως	   χημειοθεραπεία)	   καὶ	   γονίδια	   DNA-‐	   RNA	   (	   γιὰ	   τὴν	   γενετικὴ	   θεραπεία	  
διαφόρων	   γενετικῶν	  παθήσεων	   καὶ	   καρκίνων),	   ἀλλὰ	   καὶ	   γενετικὰ	   ἐμβόλια	   (	   ὅπως	  
εἶναι	   τὸ	   mRNA	   τῆς	   Pfizer),	   τὰ	   ὁποῖα	   (	   γονίδια	   καὶ	   μαγνητικὰ	   νανοσωματίδια)	  
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περικλείονται	   στὴ	   συνέχεια	   μέσα	   στὴ	   διπλὴ	   λιπιδικὴ	   μεμβράνη	  
νανολιπιδίων(νανολιποσωμάτων)	   ἐνισχυμένης...καὶ	   στὴ	   συνέχεια	   ὁδηγοῦνται	   μὲ	  
ἐξωτερικοὺς	   μαγνῆτες	   ποὺ	   ἐφαρμόζονται	   ἐξωτερικὰ	   στὸ	   σῶμα	   μας,	   στὰ	   διάφορα	  
ὄργανα	   ποὺ	   ἐνδιαφερόμαστε	   (π.χ	   ὕπαρ)	   καὶ	   συμπλέκοντα	   στὰ	   κύτταρά	   τους,	  
εἰσβάλλουν	   «μὲ	   τὴν	   βία»,	   δίκην	   μαγνητικῆς	   σφαίρας,	   γι’αὐτὸ	   καὶ	   καλοῦνται	  
«magneability	  and	  bullets».	  

	  
Οἱ	  κεραίες	  τοῦ	  5G	  
	  
Τώρα	  μάλιστα	  μὲ	  τὶς	  κεραῖες	  5G,	  ποὺ	  τοποθετοῦνται	  πολὺ	  κοντὰ	  μεταξὺ	  τους,	  

καὶ	  μάλιστα	  καὶ	  δίπλα	  σὲ	  σχολεῖα,	  ἐνῶ	  θὰ	  κοιμᾶσαι	  ἀμέριμνος	  θὰ	  δέχεσαι	  τεράστια	  
κύματα	   ὑψηλῆς	   ἠλεκτρομαγνητικῆς	   ἀκτινοβολίας	   καὶ	   ὄχι	   μόνο	   αὐτὸς	   ποὺ	  
ἐνεργοποιεῖ	  τὸ	  κινητό	  του,	  θὰ	  ἔχει	  ἄμεση	  σύνδεση	  μὲ	  τὴν	  κεραία	  τοῦ	  5G.	  Γιὰ	  αὐτὸ,	  
λοιπὸν	   ἀσκεῖται	   μεγάλη	   πίεση	   ὅλοι	   νὰ	   κάνουν	   τὸ	   ἐμβόλιο,	   διαφημίζοντας	  
παράλληλα	  καὶ	   τὸ	  5G,	  διότι	   τὸ	   ἴδιο	   τὸ	  σῶμα	   τοῦ	  ἐμβολιασμένου	  μετατρέπεται	  σὲ	  
μία	   κινητὴ	   συσκευὴ,	   καὶ	   μὲ	   τὰ	   βαρέα	   μέταλλα	   τὰ	   ὁποῖα	   ἔχει	   μέσα	   στὸ	   αἷμα	   του,	  
ὅπως	   προαναφέραμε,	   δέχεται	   τὴν	   ἠλεκτρομαγνητικὴ	   ἀκτινοβολία,	   ὅπου	   καὶ	   νὰ	  
εὑρίσκεται	   καὶ	   μετατρέπεται	   σὲ	   πομπὸς	   καὶ	   δέκτης.	   Τὸ	   πλῆγμα,	   λοιπὸν	   τὸ	   ὁποῖο	  
δέχεται	   ἀπὸ	   τὴν	   ἀκτινοβολία	   καταστρέφει	   καὶ	   τὴν	   ὅποια	   φυσικὴ	   ἀνοσία	   τοῦ	  
σώματός	   μας.	   Γιὰ	   αὐτὸ	   ἔχουν	   λυσσάξει	   νὰ	   μᾶς	   ἐμβολιάσουν	   ὅλους,	   εἶναι	   ἕνα	  
πρόγραμμα	   γενοκτονίας	   καὶ	   ἐγκλήματος	   κατὰ	   τῆς	   ἀνθρωπότητος	   καὶ	   ἐλέγχου	   τῶν	  
πάντων.	  

	  
Γι’	  αὐτὸ	  καὶ	  ὁ	  ἴδιος	  ὁ	  Δρ.	  Ρόμπερτ	  Μαλόουν,	  ὁ	  ὁποῖος	  ἐδημιούργησε	  τὸ	  ἐμβόλιο	  

monterna	  εἶπε:	  «	   Κανεὶς	  δὲν	  πρέπει	   νὰ	  κάνει	  αὐτὰ	   τὰ	  μπόλια,	  ποτὲ	  ὑπὸ	  καμμία	  
συνθήκη.	  Μὴ	  τὸ	  κάνετε	  ποτὲ».	  Καὶ	  εἶναι	  αὐτὸς	  ποὺ	  τὸ	  ἐδημιούργησε.	  Διότι	  ὅσοι	  τὰ	  
κάνουν	   μειώνεται	   α)	   τὸ	   ἀνοσοποιοτικὸ	   τους	   δραματικὰ	   κατὰ	   35%	   μόνο	   μὲ	   τὴν	  
πρώτη	  δόση.	  Ἐὰν	  συνεχίσετε	  νὰ	  κάνετε	  καὶ	  τὶς	  ἑπόμενες	  δόσεις,	  ἁπλᾶ	  θὰ	  πεθάνετε	  
μέσα	   σὲ	   διάστημα,	   ἀπὸ	   μία	  ὥρα,	   ἡμέρα,	   ἑβδομάδα,	   μήνα,	   ἕξ	   μῆνες	   ἕως	   3-‐5	   ἔτη.	  
Ὅλοι	  οἱ	   ἐμβολιασμένοι	   καταστρέφουν	   τὴν	  φυσικὴ	   τους	  ἀνοσία	   καὶ	   τὴν	  παραγωγὴ	  
ἀντισωμάτων	   τοῦ	   σώματός	   τους	   καὶ	   παρουσιάζουν	   τὴν	   ΑDE	   δηλ.	   Ἀντισωματο-‐	  
Ἐξαρτώμενη-‐Ἐνίσχυση.	   Οἱ	   ἐμβολιασμένοι	   δὲν	   παράγουν	   ἀντισώματα	   κατὰ	   τοῦ	  
κορονοϊοῦ.	  Θεραπεία	  ἀσθενῶν	  μὲ	  τὰ	  ἐμβόλια	  ΔΕΝ	  ΥΠΑΡΧΕΙ!	  Καὶ	  Παρὰ	  τὰ	  ἀντίθετα	  
ψεύδη	  τῶν	  ὑποστηρικτῶν	  τους.(	  βλ.	  Δημ.	  Ἀντωνίου).	  

Οἱ	  παρενέργειες	  ποὺ	  προέρχονται	  ἀπὸ	   τὰ	   ἐμβόλια	   εἶναι	  πολλὲς	   καὶ	   διάφορες	  
καὶ	   ἀπρόβλεπτες,	   ἀπὸ	   ἐλαφρὲς	   ἕως	   σοβαρότατες.	   Περικαρδίτιδες	   ἰδιαίτερα	   στὰ	  
παιδιὰ,	   ἐγκεφαλικὲς	   θρομβώσεις	   ἰδιαίτερα	   στὶς	   γυναῖκες	   καὶ	   στὶς	   ἐγκυμονοῦσες	  
(σταμάτησαν	   τὸ	   ἐμβόλιο	   AstraZeneca).	   Tό	   80%	   τῶν	   γυναικῶν	   ἀποβάλλουν	   στὸ	  
πρῶτο	  τρίμηνο	  καὶ	  τὰ	  νέα	  ζευγάρια	  παθαίνουν	  στείρωση.	  Δημιουργοῦν	  τυφλώσεις,	  
κωφώσεις,	   ἀπώλεια	   γεύσης	   καί	   ὄσφρησης.	   Ἀπὸ	   τὸ	   ἐμβόλιο	   τῆς	   (	   PfiZer)	  
παρουσιάζεται	   νευροταξικὴ	  δράση-‐ἄνοια,	   (νόσο	  Prion)...	   καὶ	   τελικὰ	  ὁ	  στόχος	   τους	  
εἶναι	  ὁ	  θάνατος.	   	  

Τὰ	   ἐμβόλια	   εἶναι	   πειραματικὰ,	   σύμφωνα	   μέ	   τὴν	   παραδοχὴ	   τῶν	   ἴδιων	   τῶν	  
ἑταιρειῶν-‐φαρμακοβιομηχανιῶν,	   εἶναι	   περίοδος	   δοκιμῆς	   (ὄχι	   στὰ	   ποντίκια)	   ἀλλὰ	  
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στοὺς	  ἀνθρώπους...καὶ	  λήγει	  στὶς	  23-‐12-‐	  2023.	  
Τοὺς	  θανάτους,	  ἀπὸ	  τοὺς	  ἐμβολιασμοὺς	  στὴν	  Ἑλλάδα	  ἐπιμελῶς	  τοὺς	  κρύβουν.	  

Πρίν	   τὸ	   ἐμβόλιο	   τὸ	   2020,	   εἴχαμε	   μηδὲν	   μεταλλάξεις,	   5.000	   κρούσματα	   καὶ	   600	  
νεκρούς.	  Μέσα	  σὲ	  ἐπτὰ	  μῆνες	  ἀπὸ	  τὰ	  ἐμβόλια	  τὸ	  2021,	  ἔχουμε	  4	  κύριες	  μεταλλάξεις	  
(	   καὶ	   πολλὲς	   δευτερεύουσες),	   300.000	   κρούσματα	   καὶ	   12.600	   θανάτους	   μὲ	  
μετακύληση	  τοῦ	  μέσου	  ὅρου	  ἡλικίας	  ἀσθενῶν	  καὶ	  νεκρῶν	  ἀπὸ	  τὰ	  65	  τὸ	  2020	  στὰ	  45	  
τὸ	   2021!	   Ἐνῶ	   βλέπουμε	   νὰ	   νοσοῦν	   καὶ	   τὰ	   βρέφη	   ἀπὸ	   τὶς	   μεταλλάξεις	   τὶς	   ὁποῖες	  
προκάλεσαν	  τὰ	  ἐμβόλια!(	  βλ.	  Δημ.	  Ἀντωνίου...)	  Οἱ	  12.600	  νεκροὶ,	  φαίνεται	  ὅτι	  δὲν	  
εἶναι	  γιὰ	  τὸ	  σύστημα	  ἄνθρωποι,	  ἀλλὰ	  μῦγες...	   	  

	  
Ἡ	  τεράστια	  εὐθύνη	  τῶν	  ἀνευθύνων	  ἐπισκόπων	  καὶ	  κληρικῶν.	  
	  
Σὲ	  αὐτὸ,	  ὅμως	  τὸ	  ὀλέθριο	  καὶ	  καταστρεπτικὸ	  ἔργο	  τῆς	  πολιτείας,	  ἔχει	  τεράστια	  

εὐθύνη	  ὁ	  Ἀρχιεπίσκοπος,	  οἱ	  ἐπίσκοποι	  καὶ	  γενικὰ	  οἱ	  κληρικοὶ.	  Ὅλοι	  αὐτοὶ,	  ὄχι	  μόνο	  
δὲν	   ὑπερασπίστηκαν	   τὸν	   λαὸ	   ἀπέναντι	   σὲ	   αὐτὴν	   τὴν	   σχεδιασμένη	   παγκόσμια	  
γενοκτονία	  καὶ	  ἐγκληματικότητα,	  ἀλλ’	  ἀπεναντίας	  στάθηκαν	  θερμοὶ	  συμπαραστάτες	  
καὶ	   ἀρωγοὶ,	   σ’	   αὐτὸ	   τὸ	   ἐγκληματικὸ	   ἀνθρωποκτόνο	   καὶ	   χριστιανοκτόνο	   ἔργο	   τῆς	  
πολιτείας.	   	  

Ἐπειδὴ	  ἀγνοοῦμε	  ὅλοι	  μας	   λίγο	  πολὺ,	  σὲ	  μεγάλο	  βαθμὸ	   τὶ	   σημαίνει	   Ἐκκλησία	  
καὶ	   Ἱερωσύνη,	   γι’	  αὐτὸ	   ἐδῶ	  καὶ	  δεκαετίες	  οἱ	   ἴδιοι	  οἱ	   ἐπισκοποι	   καὶ	  οἱ	   κληρικοὶ,	   οἱ	  
ὁποῖοι	   ἐνῶ	   ἔλαβαν	   τὴν	   χειροτονία	   τους	  ἀπὸ	   τὴν	   Ἐκκλησία,	   (	   ἄρα	  ἡ	   ἱερωσύνη	   δὲν	  
εἶναι	   δικό	   τους	   κτῆμα,	   κληρονομικὸ),	   καὶ	   ὡς	   διάδοχοι	   τῶν	   Ἀποστόλων,	   ἀντὶ	   νὰ	  
ἐκτελοῦν	  ἔργον	  τῶν	  Ἀποστόλων,	  τοῦ	  εὐαγγελιστοῦ,	  καὶ	  νὰ	  ποιμαίνουν	  τὸν	  λαὸ	  τοῦ	  
Θεοῦ,	   νὰ	   τὸν	   κατηχοῦν,	   νὰ	   τοῦ	   διδάσκουν	   τὴν	   ἐν	   Χριστῷ	   ζωή	   καὶ	   νὰ	   τὸν	  
προετοιμάζουν	   γιὰ	   τὴν	   αἰώνια	   ζωὴ	   καὶ	   τὰ	   ἀγαθὰ	   τῆς	   οὐρανίου	   βασιλείας,	   ἐπειδὴ	  
ἠγάπησαν	   τὸν	   κόσμον	   καὶ	   τὰ	   τοῦ	   κόσμου	   ἀγαθὰ,	   τὴν	   δόξα,	   καὶ	   τὸ	   χρῆμα,	   ἔχουν	  
ἐγκαταλείψει	  τὸ	  ποίμνιο	  ἀκατήχητο	  καὶ	  ἀποίμαντο.	  Βλέπουν,	  ἔτσι	  τούς	  λύκους	  καὶ	  
ὄχι	  μόνον	  δὲν	  τοὺς	  κυνηγοῦν,	  ἀλλὰ	  τοὺς	  ἀνοίγουν	  τὴν	  θύρα	  γιὰ	  νὰ	  κατασπαράξουν	  
τὰ	  πρόβατα	  τοῦ	  Χριστοῦ.	  Ἔγιναν	  ὄντως	  μισθωτοὶ	  ποιμένες,	  καθότι	  πληρώνονται	  καὶ	  
ἀπὸ	   τὸ	   κράτος,	   γι’	   αὐτὸ	   καὶ	   ἔχουν	   περισσότερο	   τὴν	   συνείδησι	   τοῦ	   κρατικοῦ	  
ὑπαλλήλου	   καὶ	   ὄχι	   τοῦ	   λειτουργοῦ	   τοῦ	   Θεοῦ.	   Δὲν	   εἶναι	   πιὰ	   οἱ	   περισσότεροι,	  
λειτουργοὶ	   μυστηρίων	   καὶ	   διάκονοι	   τοῦ	   λαοῦ.	   Ἀποτελοῦν	   κατὰ	   συνέπειαν,	   αὐτοὶ	  
κυρίως	   τὴν	   ρίζα	   τοῦ	   κακοῦ,	   καὶ	   ὄχι	   τόσο	   οἱ	   πολιτικοὶ	   οἱ	   ὁποῖοι	   ἐξ	   ἐπαγγέλματος	  
ταυτίζονται	   μὲ	   τὸ	   ψέμα	   καὶ	   τὴν	   ἀπάτη.	   Αὐτοὶ	   εἶναι	   ἡ	   κυρίαρχη	   αἰτία	   τῆς	  
πνευματικῆς	   μεταλλάξεως	   τοῦ	   Ὀρθοδόξου	   ἑλληνικοῦ	   χριστιανικοῦ	   λαοῦ,	   σὲ	   μιά	  
ἄβουλη	  μάζα,	  δίκην	  κοπαδιοῦ	  πρὸς	  σφαγήν,	  διότι	  ἔχουν	  ἀφήσει	  τὸν	  λαὸ	  τοῦ	  Θεοῦ	  
ἀκατήχητο	   ἀπὸ	   ὀρθόδοξη	   καὶ	   ἁγιοπατερικὴ	   κατήχησι,	   τὸν	   κρατοῦν	   μέσα	   στὴν	  
ἄγνοια	  καὶ	  ἀποίμαντο.	   	  

Ὁ	   ἐναγκαλισμὸς	   τους	   μὲ	   την	   κοσμικὴ	   ἐξουσία,	   ἤ	   ὁ	   θεσμὸς	   τῆς	   λεγομένης	  
‘’συναλληλίας’’καὶ	  τῶν	  ‘’διακριτῶν	  ρόλων’’,	  μεταξὺ	  Ἐκκλησίας	  καὶ	  πολιτείας,	  ἦταν	  τὸ	  
τυράκι	  τῆς	  ποντικοπαγίδος,	  ὅπου,	  ἀπὸ	  τὴν	  ἀρχὴ	  τῆς	  κατ’	  ἐπίφασιν	  ἐγκαθιδρύσεως	  
τοῦ	  ‘’ἐλευθέρου’’	  νεοελληνικοῦ	  καρατιδίου,	  ἀπὸ	  τὴν	  ἐποχή	  τῶν	  Βαυαρῶν.	  Ἀπὸ	  τότε	  
ἡ	   τάξις	   τῶν	   ἐπισκόπων,	   οἱ	   ὁποῖοι	   ἐκπροσωποῦν	   τὴν	   Ἐκκλησία,	   μετέτρεψε	   τὴν	  
Ἐκκλησία	   τοῦ	   Χριστοῦ,	   ἀπὸ	   σῶμα	   Χριστοῦ	   σὲ	   ἕναν	   κοινωνικὸ	   θεσμὸ,	   ὅπου	  
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περισσότερο	   ἐκτελεῖ	   τὶς	   ἐντολὲς	   τοῦ	   κράτους	   καὶ	   ὄχι	   τὶς	   ἐντολὲς	   τοῦ	   Ἱδρυτοῦ	   τῆς	  
Ἐκκλησίας	   τοῦ	   Χριστοῦ.	   Ὅλο	   καὶ	   περισσότερο	   ἐγκλωβισμένη,	   παροπλισμένη,	  
περιφρονημένη	   καὶ	   ἀπαξιωμένη	   παρουσιάζεται,	   στὰ	   μάτια	   τοῦ	   πιστοῦ	   λαοῦ,	   ἡ	  
κρατικὴ	   λεγόμενη	   ‘’ἐκκλησία’’	   καὶ	   ὁ	   ρόλος	   της	  μέσα	  στὴν	   κοινωνία,	   κάτι	   τὸ	  ὁποῖο	  
συνετέλεσε	  τὰ	  μέγιστα	  καὶ	  στὴν	  ἀνάπτυξι	  τῆς	  ἀθεΐας	  καὶ	  τοῦ	  ὑλισμοῦ	  στὴν	  πατρίδα	  
μας	   καὶ	   στὴν	   ἀποστασία	   τὴν	   ὁποία	   ζοῦμε.	   Πάντοτε,	   βέβαια	   ὑπῆρξαν	   καὶ	   οἱ	  
ἐξαιρέσεις	  τοῦ	  κανόνα,	  κάποιες	  φωτεινὲς	  μορφὲς	  κάποιων	  ἐπισκόπων	  καὶ	  κληρικῶν,	  
ἀλλὰ	  δὲν	   κατώρθωσαν	  νὰ	  ἀνατρέψουν	   τὴν	   γενικὴ	  φθορὰ	  καὶ	   τὴν	   ἐκκοσμίκευσι,	  ἡ	  
ὁποία	  σὰν	  βασίλισσα	  ἔχει	  ἐνθρονιστεῖ	  μέσα.	  

Κατ’	   αὐτὸν	   τὸν	   τρόπον	  φθάσαμε	   καὶ	   στὸ	   σημερινὸ	   ἐκκλησιαστικὸ	  πνευματικὸ	  
χάος,	  ὅπου	  ἡ	  Ἱ.	  Σύνοδος	  τῆς	  Ἐκκλησίας	  τῆς	  Ἑλλάδος	  ἐξαπέστειλε	  στὶς	  14	  Ἰουλίου	  τὴν	  
ὑπ,	   ἀρ.	   3045	   Ἐγκύκλιο,	   γιὰ	   νὰ	   τὴν	   διαβάσουν	   οἱ	   ἱερεῖς	   στοὺς	   ναοὺς-‐δίκην	  
‘’ἀποφασίζομεν	   και	   διατάσσομεν’’,	   περιφρονώντας	   κάθε	   ἔννοια	   λογικῆς	   καὶ	  
εὐθύνης,	   καὶ	   προτρέποντας	   τὸν	   λαὸ,	   ὡς	   ἄλογο	   κοπάδι,	   νὰ	   τρέξει	   νὰ	   κάνει	   τὸ	  
σωτήριο	  ἐμβόλιο,	  τὸ	  ὁποῖο	  εἶναι	  δῶρο	  Θεοῦ	  καὶ	  θὰ	  ὑψώσει	  τεῖχος	  ἀνοσίας	  κατὰ	  
τοῦ	   κορονοϊοῦ!!!	   Προχωροῦν,	   μάλιστα	   καὶ	   μετατρέπουν	   τοὺς	   ναοὺς	   σὲ	  
ἐμβολιαστήρια,	   δηλαδὴ	  μολυντήρια,	  ὥστε	  ὅλα	   νὰ	   τὰ	  μολύνουν	   γιὰ	   νὰ	  μὴ	   ἐνεργεῖ	  
πουθενὰ	  ἡ	  χάρις	  τοῦ	  Θεοῦ.	  Καὶ	  ὅλα	  αὐτὰ	  γιὰ	  νὰ	  γίνουν	  εὐάρεστοι	  στὴν	  κυβέρνησι	  
καὶ	  στὸν	  ‘’καίσαρα’’...	  

	   Ὅλοι	  γνωρίζουμε	  ὅτι	  αὐτὰ	  τὰ	  ἐμβόλια	  δὲν	  εἶναι	  ὅπως	  τὰ	  συνηθισμένα	  ἐμβόλια	  
ποὺ	   γνωρίζαμε	   ἀπὸ	   παιδιὰ,	   ἀλλὰ	   εἶναι	   γενετικὰ,	   δηλαδὴ,	   ἐμβόλια	   ποὺ	  
παρασκευάζονται	   πάνω	   σὲ	   ΖΩΝΤΑΝΑ	   ἐμβρυϊκὰ	   ἀνθρώπινα	   κύτταρα	   καὶ	  
χρησιμοποιοῦνται	   πρώτη	   φορὰ	   στὴν	   ἀνθρωπότητα.	   Ἀλλὰ	   γιὰ	   τούς	   σημερινοὺς,	  
ὅμως	  Οἰκουμενιστὲς	  καὶ	  ἐπισκόπους	  οἱ	  ΕΓΚΗΜΑΤΙΚΕΣ	  ΕΚΤΡΩΣΕΙΣ-‐ΔΟΛΟΦΟΝΙΕΣ,	  δὲν	  
εἶναι	  τίποτε,	  εἶναι	  μιὰ	  ἁπλὴ	  ‘’διακοπή	  κυήσεως’’	  ἤ	  ‘’θεραπευτικὴ	  ἄμβλωση’’.	  Ὅλη	  ἡ	  
Ἁγία	  Γραφὴ	  καὶ	  ἡ	  διδασκαλία	  τῶν	  Ἁγίων	  Πατέρων	  ἀποφαίνεται	  κατηγορηματικῶς,	  
ὅτι	   ἡ	   ἔκτρωσι	   εἶναι	  φόνος«	   ἅμα	   τῇ	   συλλήψει»	   ἄνθρωπος,	   καὶ	   μάλιστα	   ἡ	   ἔκτρωσι	  
εἶναι	  ὁ	  πιὸ	  ἀποτροπιαστικὸς	  φόνος,	  ἡ	  μάνα	  νὰ	  σκοτώνει	  τὸ	  παιδί	  της,	  οὔτε	  καὶ	  τὰ	  
ζῷα	  δὲν	  τὸ	  κάνουν!	  Καὶ	  κανονίζεται	  μὲ	  πολὺ	  βαρύ	  κανόνα	  ἀκοινωνησίας.	  Αὐτοὶ	  ὅλοι,	  
οἱ	   ἐπίσκοποι	   καὶ	   πνευματικοὶ	   λοιπὸν,	   τὶ	   σχέσι	   μποροῦν	   νὰ	   ἔχουν	   μὲ	   τὴν	   ἀληθινὴ	  
Ἐκκλησία	  τοῦ	  Χριστοῦ,	  τῶν	  Ἁγίων	  Ἀποστόλων	  καὶ	  τῶν	  Ἁγίων	  Πατέρων	  τῆς	  Ἐκκλησίας;	  
Πάντως	  σὲ	  καμμία	  περίπτωσι	  δὲν	  ἐκπροσωποῦν	  τὴν	  Ἐκκλησία	  τοῦ	  Χριστοῦ.	   	  

Ἔτσι	   φθάσαμε	   στὸ	   σήμερα	   ὅπου	   οἱ	   ἐπίσκοποι	   διὰ	   μέσῳ	   τῆς	   Σύνοδου,	  
ἀνατρέπουν	   τὰ	   πάντα,	   διεστρεβλώνουν	   τὸν	   λόγο	   τοῦ	  Θεοῦ,	   καὶ	   ἐξαπατώντας	   τὸν	  
λαὸ	   τὸν	   προτρέπουν	   νὰ	   τρέξουν	   νὰ	   τὸ	   κάνουν,	   λέγοντας,	   ὅτι	   «τὸ	   ἐμβόλιο	   δὲν	  
ἔρχεται	  σὲ	  καμμία	  ἀντίθεση	  μὲ	  τὴν	  Ἁγιογραφικὴ,	  Πατερικὴ	  καὶ	  Κανονικὴ	  διδασκαλία	  
τῆς	  Ἁγίας	  μας	  Ἐκκλησίας	  »!	  Ἤ	  τὸ	  θέμα	  δὲν	  εἶναι	  ἐκκλησιαστικὸ	  καὶ	  θεολογικὸ,	  εἶναι	  
ἰατρικὸ!!!	  

Καὶ	   μόνον	   ἀπὸ	   αὐτὸ,	   τὸ	   ὅτι	   ἀπενοχοποιοῦν	   τὸ	   ἀποτρόπαιο	   ἔγκλημα	   τῆς	  
ἐκτρώσεως,	  καὶ	  κηρύσσουν	  «	  ἕτερον	  εὐαγγέλιον»,	  θὰ	  ἔπρεπε,	  ὅπως	  ὤφειλε	  ὅλος	  ὁ	  
κλῆρος	  καὶ	  ὁ	  λαὸς	  νὰ	  εἶχε	  κάνει	  τὴν	  εὐλογημένη	  Ἀποτείχισι,	  δηλαδὴ	  νὰ	  εἶχε	  φύγει	  
μακρυά	  ἀπὸ	  τοὺς	  ἀσεβεῖς	  καὶ	  αἱρετικοὺς	  ἐπισκόπους,	  ὅπως	  πάντα	  ἔκανε	  ὁ	  πιστὸς	  
λαὸς	  τοῦ	  Θεοῦ,	  ἐναντίον	  ὅλων	  τῶν	  αἱρετικῶν	  καὶ	  ἀσεβῶν	  ἐπισκόπων,	  διακόπτωντας	  
κάθε	  ἐκκλησιαστικὴ	  κοινωνία	  μαζί	  τους.	  
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	   Καὶ	   ὅμως	   ἀντὶ	   αὐτοῦ	   μᾶς	   προτρέπουν	   ὅλοι	   σχεδὸν,	   ἐπίσκοποι,	   ἡγούμενοι,	  
πνευματικοὶ,	  καὶ	  μοναχοὶ,	  νὰ	   κάνουμε	   ὑπακοὴ	   στὴν	  ἀπόφασι	   τῆς	   Ἐκκλησίας!	  Νὰ	  
μολύνουμε,	   δηλαδὴ	   τὰ	   σώματά	   μας	   καὶ	   τὴν	   ψυχή	   μας	   καὶ	   νὰ	   δεχθοῦμε	   αὐτὸ	   τὸ	  
ἀποτρόπαιο	   μίασμα,	   τὸ	   βδέλυγμα	   τῆς	   ἐρημώσεως,	   τὸ	   ὁποῖο,	   εἶναι	   ἕνα	   πρῶτο	  
προδρομικὸ-‐εἰσαγωγικὸ	  σφράγισμα	  ποὺ	  θὰ	  ὁδηγήσει	  ἀργότερα	  καὶ	  στὸ	  σφράγισμα	  
τῆς	  Ἀποκαλύψεως	  μέ	  τὸν	  ἀριθμὸ	  τοῦ	  ὀνόματος	  τοῦ	  Ἀντιχρίστου.	  

Πῶς	  φθάσαμε	  ἄραγε	  σὲ	  μιὰ	  τέτοια	  ἐλεεινὴ	  καὶ	  ἀθλία	  κατάπτωσι	  ὡς	  κλῆρος	  καὶ	  
λαὸς;	   Εἶναι	   ἡ	   ἄγνοια	   τῆς	   πίστεώς	   μας	   καὶ	   τῶν	   Ἁγίων	   Πατέρων	   τῆς	   Ἐκκλησίας.	  
Εἴμαστε	  ἀκατήχητοι	  τόσο	  περὶ	  τὴν	  Ὀρθόδοξη	  πίστιν	  μας,	  ὅσο	  καὶ	  περὶ	  τὴν	  φύσιν	  τῆς	  
Ἐκκλησίας	   καὶ	   τῆς	   Ἱερωσύνης.	   Διότι	   μᾶς	   ἔχουν	   διδάξει	   στὶς	   ἐκκλησιαστικὲς,	  
θεολογικὲς	   σχολὲς	   καὶ	   κατηχητικὰ	   κλπ,	   ὅτι	   ἐπίσκοπος=Ἐκκλησία,	   δηλαδὴ	   ὅτι	   ὁ	  
ἐπισκόπος	   εἶναι	   ἡ	   Ἐκκλησία,	   καὶ	   ὄχι	   ὅτι	   ὁ	   ἐπίσκοπος	   ὀφείλει	   νὰ	   λέγει	   καὶ	   νὰ	  
διδάσκει	  ὅ,τι	  λέγει	  ἡ	  Ἐκκλησία	  καὶ	  ὄχι	  ὅ,τι	  αὐτὸς	  νομίζει	  καὶ	  τὶ	  πιστεύει...	  

	   Αὐτὴ	   εἶναι	   ἡ	   θεωρία	   τοῦ	   λεγομένου	   ἐπισκοποκεντρισμοῦ.	   Εἶναι	   μία	   καθαρὰ	   	   	  
αἱρετικὴ	   θεωρία	   περί	   Ἐκκλησίας,	   παπικῆς	   προελεύσεως	   καὶ	   καρπός	   τῆς	  
παναιρέσεως	   τοῦ	  Οἰκουμενισμοῦ.	   Αὐτὸς	   ὁ	   ἐπισκοποκεντρισμὸς	   ἔχει	   ἐξωστρακίσει	  
τελείως	   τὴν	   Ἀποστολικὴ	   Ἁγιοπατερικὴ	   παράδοσι	   καὶ	   διδασκαλία	   περὶ	   Ἱερωσύνης,	  
καὶ	   Ἐκκλησίας,	   ὅπως	   μᾶς	   τὴν	   περιγράφουν	   τὰ	   Ἀρεοπαγητικὰ	   συγγράμμματα	   καὶ	  
ἔχουν	  ἑρμηνεύσει	  οἱ	  Ἅγιοι	  Πατέρες,	  ὅπως	  ο	  Ἅγιος	  Μάξιμος	  ὁ	  Ὁμολογητὴς	  κ.α.	  Ὅμως	  
κατὰ	   τοὺς	  Οἰκουμενιστὲς	   ἐπισκόπους,	   ἐφόσον	   οἱ	   ἐπίσκοποι	   εἶναι	   ἡ	   Ἐκκλησία,	   καὶ	  
ὅ,τι	  ἀποφασίζουν	  οἱ	  ἐπίσκοποι,	  εἶναι	  πάντα	  σωστὰ,	  ἀκόμη	  καὶ	  ἀντίθετα	  νὰ	  εἶναι	  μὲ	  
τὶς	  ἐντολὲς	  τοῦ	  Θεοῦ,	  ὀφείλουμε	  ἐμεῖς,	  ὡς	  ἄλογα	  πρόβατα-‐	  κατ’αὐτοὺς,	  νὰ	  κάνουμε	  
ἀδιάκριτη	   ὑπακοὴ,	   νομίζοντας	   ὅτι	   κάνουμε	   ὑπακοὴ	   στὴν	   ‘’Ἐκκλησία’’!	   Αὐτὴ	   εἶναι	  
ὅλη	  ἡ	  ἐκκλησιολογία	  τους.	  

Ἀντίθετα	  μὲ	  τὴν	  Ἁγιοπατερικὴ,	  παράδοσι	  τῆς	  Ἐκκλησίας,	  ποὺ	  μᾶς	  διδάσκει	  ὅτι	  
ναὶ,	   ὀφείλουμε	   σεβασμὸ	   καὶ	   ὑπακοή	   στὶς	   ἀποφάσεις	   τῶν	   ἐπισκοπικῶν	   Συνόδων	  
μόνον	  ὅταν	  αὐτὲς	  ἀποφασίζουν	  σύμφωνα	  μὲ	   τὸ	   γράμμα	   καὶ	   τὸ	  πνεῦμα	   τῆς	  Ἁγίας	  
Γραφῆς	  καὶ	  τῶν	  Οἰκουμενικῶν	  Συνόδων.	  Διαφορετικὰ	  ἀκολουθοῦμε	  τὴν	  προτροπὴ	  
τοῦ	  Ἀποστόλου,	  «	  Ἀλλὰ	  καὶ	   ἐὰν	  ἡμεῖς	  ἤ	  ἄγγελος	   ἐξ	  οὐρανοῦ	  εὐαγγελίσηται	  ὑμῖν	  
παρ’	   ὅ	   εὐαγγελισάμεθα	   ὑμῖν,	   ἀνάθεμα	   ἔστω·∙	   ὡς	   προειρήκαμεν	   καὶ	   ἄρτι	   πάλιν	  
λέγω,	  εἴτις	  ὑμᾶς	  εὐαγγελίζηται	  παρ’	  ὅ	  παρελάβετε,	  ἀνάθεμα	  ἔστω»	  (	  Γαλ.Α’,	  8-‐10).	  
Ὁ	  πιστὸς	  λαὸς,	  ποὺ	  γνώριζε	  καὶ	  ἀσχολοῦνταν	  μὲ	  τὰ	  Δόγματα	  καὶ	  θεολογοῦσε	  ἀκόμη,	  
καὶ	   δὲν	   ἦταν	   ἀδιάφορος,	   ὄχι	   μόνο	   δὲν	   ἔκανε	   ποτὲ	   ἀδιάκριτη	   ὑπακοὴ	   στὶς	  
ἀποφάσεις	  τῶν	  Συνόδων,	  ἀλλὰ	  ἀντιθέτως,	  καὶ	  τὶς	  ἤλεγχε	  ἄν	  ἦσαν	  ὀρθόδοξες	  ἤ	  ὄχι.	  
Ὅπως	  μᾶς	  λέγει	  καὶ	  ὁ	  ἅγιος	  Μάξιμος	  ὁ	  Ὁμολογητὴς	  «	  Ἐκείνας	  γνωρίζει	  ὡς	  ἁγίας	  καὶ	  
ἐγκρίτους	  Συνόδους	  ὁ	  εὐσεβὴς	  τῆς	  Ἐκκλησίας	  κανὼν,	  τὰς	  ὁποίας	  ἡ	  τῶν	  δογμάτων	  
ὀρθότης	  ἐχαρακτήρισεν».	  (	  βλ.	  P.G,	  109-‐129)	  

	  
Καὶ	   ὁ	   Μ.Βασίλειος,	   ἡ	   κορυφή	   τῶν	   Πατέρων	   καὶ	   ὅλη	   ἡ	   πατερικὴ	   παράδοσι,	   	  

στὴν	   ἐρώτησι,	   «	   εἰ	   δεῖ	   παντί	   καὶ	   ὁτιδήποτε	   ἐπιτάσσοντι	   ὑπακούειν»;	   Ἀπαντᾶ:«	  
Ὥστε	  ἄν	  μέν	  τι	  συνεμπῖπτον	  τῇ	  ἐντολῇ	  τοῦ	  Κυρίου,	  ἤ	  συμβαλλόμενον	  ἐπιταχθῶμεν	  
ὡς	   τοῦ	   Θεοῦ	   θέλημα,	   σπουδαιότερον	   καὶ	   ἐπιμελέστερον	   καταδέχεσθαι	   χρὴ,	  
πληροῦντας	   τὸ	   εἰρημένον:	   Ἀνεχόμενοι	   ἀλλήλων	   ἐν	   ἀγάπῃ	   Χριστοῦ.	   Ὅταν	   δὲ	   τι	  
ἐναντίον	   τῇ	   τοῦ	   Κυρίου	   ἐντολῇ,	   παραφθεῖρον	   ἤ	   μολύνον	   αὐτὴν	   ἐπιταχθῶμεν	  
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παρά	   τινος,	   καιρὸς	   εἰπεῖν	   τότε:	   Πειθαρχεῖν	   δεῖ	   Θεῷ	   μᾶλλον	   ἤ	  
ἀνθρώποις· 	   μνημονεύοντας	   τοῦ	   Κυρίου	   λέγοντος:	   Ἀλλοτρίῳ	   δὲ	   οὐ	   μή	  
ἀκολουθήσωσιν,	   ἀλλὰ	  φεύξωνται	  ἀπ’	  αὐτοῦ,	   ὅτι	   οὐκ	  οἴδασι	   τῶν	  ἀλλοτρίων	   τῆν	  
φωνὴν· 	  καὶ	  τοῦ	  Ἀποστόλου	  τολμήσαντος	  ὑπέρ	  τῆς	  ἡμετέρας	  ἀσφαλείας	  καὶ	  αὐτῶν	  
καθάψασθαι	   τῶν	   Ἀγγέλων	   δι’	   ὧν	   φησὶ	   :	   Κἄν	   ἡμεῖς	   αὐτοὶ	   ἤ	   ἄγγελος	   ἐξ	   οὐρανοῦ	  
εὐαγγελίζηται	  ὑμῖν,	  παρ’	  ὅ	  εὐγγελισάμεθα	  ὑμῖν	  ἀνάθεμα	  ἔστω.	  Ἐξ’	  ὧν	  παιδευόμεθα	  
ὅτι	   κἄν	   πολὺ	   γνήσιός	   τις	   ἦ,	   κἄν	   ὑπερβαλλόντως	   ἔνδοξος	   ὁ	   κωλύων	   τὸ	   ὑπὸ	   τοῦ	  
Κυρίου	  προστεταγμένον	  ἤ	  προτρέπειν	  ποιεῖν	  τὸ	  ἐπ’	  αὐτοῦ	  κεκωλυμένον,	  τὸ	  μὴ	  ὑπὸ	  
τοῦ	   Κυρίου	   προστεταγμένον,	   ἤ	   προτρέπων	   ποιεῖν	   τὸ	   ὑπ’	   αὐτοῦ	   κεκωλυμένον,	  
φευκτὸς	   ἤ	   καὶ	   βδελυκτὸς	   ὀφείλει	   εἶναι	   ἑκάστῳ	   τῶν	   ἀγαπόντων	   τὸν	   Κύριον».	  
(	  Μ.Βασιλείου,	  Ἀσκητικὰ	  Κεφάλαια,	  ὅροι	  κατ’	  ἐπιτομὴν	  ἐρωτ.	  ριδ’.	  P	  G	  31	  σ.	  1159).	   	  

Ὅταν,	  δηλαδὴ	  κάποιος,	  ὅσο	  ἔνδοξος	  καὶ	  νὰ	  εἶναι	  καὶ	  πνευματικὸς	  ἄνθρωπος	  νὰ	  
μᾶς	  φαίνεται	  ὅτι	  εἶναι,	  ἄν	  μᾶς	  προστάζει	  νὰ	  κάνουμε	  κάτι	  τὸ	  ὁποῖο	  εἶναι	  ἀντίθετο	  
καὶ	  ἀπηγορευμένον	  ἀπὸ	  τὶς	  ἐντολὲς	  καὶ	  τὰ	  προστάγματα	  τοῦ	  Κυρίου,	  σὲ	  αὐτὸν,	  ὄχι	  
μόνον	  δὲν	  ὀφείλουμε	  νὰ	  κάνουμε	  ὑπακοὴ,	  ἀκόμη	  καὶ	  ἄγγελος	  Κυρίου	  νὰ	  ἦταν,	  ἀλλὰ	  
πρέπει	   ἀπὸ	  αὐτὸν	   νὰ	  φεύγουμε	  μακρυὰ	   (τὸ	  φευκταῖος-‐φευκτὸς,	   ἔχει	   τὴν	   ἔννοια	  
τοῦ	   πρέπει	   καὶ	   ὄχι	   τῆς	   δυνητικότητας,	   ἄν	   θέλω	   τὸν	   ἀποφεύγω)	   καὶ	  μάλιστα	  ὡς	  
βδελυκτὸν	  καὶ	  νὰ	  παραπέμπεται	  στὸ	  ἀνάθεμα,	  κατὰ	  τὸν	  Ἀπόστολον.	  Αὐτὰ	  τὰ	  λέγουν	  
οἱ	  Ἅγιοι	  Πατέρες	  τῆς	  Ἐκκλησίας	  καὶ	  ὄχι	  κάποιοι	  ‘’ζηλωτὲς’’.	  

	   Αὐτοὶ	  ὅλοι	  οἱ	  νεωτεριστὲς-‐οἰκουμενιστὲς-‐φιλοενωτικοὶ	  καὶ	  οὐνῖτες	  ἐπίσκοποι,	  
οἱ	   ὁποῖοι	   ἔχουν	   καταργήσει	   κάθε	   ἔννοια	   Ἐκκλησίας	   καὶ	   	   Συνοδικότητας,	   καὶ	  
ἀποφασίζει	  μόνο	  ὁ	  Ἀρχιεπίσκοπος	  ἤ	  ὁ	  Πατριάρχης	  καὶ	  οἱ	  ἄλλοι	  κάνουν	   ‘’ὑπακοὴ’’,	  
λοιπὸν,	  τὶ	  σχέσι	  μποροῦν	  νὰ	  ἔχουν	  μὲ	  τὴν	  ἀληθινὴ	  Ἐκκλησία	  τοῦ	  Χριστοῦ,	  τῶν	  Ἁγίων	  
Ἀποστόλων	  καὶ	  τῶν	  Ἁγίων	  Πατέρων	  τῆς	  Ἐκκλησίας;	  Πάντως	  σὲ	  καμία	  περίπτωσι	  δὲν	  
ἐκπροσωποῦν	  τὴν	  Ἐκκλησία	  τοῦ	  Χριστοῦ.	   	  

Βεβαίως,	   ὅμως	   ἡ	   ἀληθινὴ	   Ἐκκλησία	   τοῦ	   Χριστοῦ,	   δὲν	   ἐξαφανίζεται	   ἐπειδὴ	  
κάποιοι	   ἐπίσκοποι	   ἤ	   πατριάρχες	   ἐκπίπτουν,	   ἀλλὰ	   πάντοτε	   θὰ	   ὑπάρχει	   καὶ	   θὰ	  
ὀρθοτομεῖ	   τὸν	   λόγον	   τῆς	   ἀληθείας,	   ἀλλὰ	   αὐτοὶ	   πάντα	   θὰ	   εἶναι	   οἱ	   ὁλίγοι	   καὶ	   θὰ	  
περιορίζεται	  ὅσο	  βαδίζουμε	  στὰ	  ἔσχατα	  στὸ	  εὐλογημένο	  μικρὸ	  ποίμνιο,	  στὸ	  λεῖμα.	  
Οἱ	  ἐπίσκοποι	  ἐκπίπτουν	  καὶ	  ὄχι	  ἡ	  Ἐκκλησία.	   	   	  

Γιὰ	   αὐτὸ	   τὸ	   τόσο	   σημαντικὸ	   θέμα	   περὶ	   Ἐκκλησίας	   καὶ	   Ἱερωσύνης	   θὰ	  
ἀσχοληθοῦμε	  σὲ	  ἄλλη	  ἑνότητα.	  

	  
	  
Ἀλλὰ	   τὶς	   ὑμᾶς	   ἐπλάνησε,	   ἅγιοι	   ἀρχιερεῖς	   καὶ	   προδώσατε	   τὴν	   πίστιν	   καὶ	  

φανήκατε	   ἀνάξιοι	   τῆς	   Ἱερωσύνης	   μὲ	   τὴν	   ὁποίαν	   σᾶς	   ἐτίμησε	   ὁ	   Χριστὸς	   καὶ	   ἡ	  
Ἐκκλησία;	  
	   	  

Δὲν	  φοβόσαστε	  τὸν	  Θεὸ	  καὶ	  τρέμετε	  τὸν	  κορονοϊὸ;	  
Δὲν	  φοβόσαστε	  τὴν	  κρίσι	  τοῦ	  Θεοῦ	  καὶ	  σκορπίζετε	  στὸν	  λαὸ	  τόν	  πανικό;	   	  
Δὲν	  φοβόσαστε	  τὸν	  Χριστὸ	  καὶ	  τρέμετε	  μὴ	  χάσετε	  τὸν	  χρυσὸ,	  τὶς	  θέσεις	   	  σας,	  

τὸν	  μισθὸ	  καὶ	  ἔχετε	  κατασκανδαλίσει	  τὸν	  λαό;	  
	   Ἐμεῖς,	   ὅμως	   δὲν	   θὰ	   σᾶς	   ἀκολουθήσουμε,	   ἀλλὰ	   μετὰ	   τοῦ	   Προφήτου	   Δαβίδ	   	  

	   θὰ	  ἀναβοήσουμε:	  



	   12	  

	   «	   Δεῦτε	   τέκνα,	   ἀκούσατέ	   μου·	   φόβον	   Κυρίου	   διδάξω	   ὑμᾶς»,	   	   «	   φοβήθητε	  
	   τὸν	  Κύριον	  πάντες	  οἱ	  ἅγιοι	  αὐτοῦ»	  (ψλ.	  33).	   	  

«	  Μακάριος	   ἄνθρωπος	   ὁ	   φοβούμενος	   τὸν	   Κύριον»	   (ψ.	   11),	   «	   ὅτι	   ἐκραταίωσε	  
	   Κύριος	  τὸ	  ἔλεος	  αὐτοῦ	  ἐπί	  τοὺς	  φοβουμένους	  αὐτὸν».	   	  

	   	  
Ὁ	  Θεὸς	  νὰ	  μᾶς	  λυπηθεῖ	  καὶ	  νὰ	  μᾶς	  χαρίσει	  ἀληθινοὺς	  Ὀρθοδόξους	  ποιμένες.	  

Καλὴ	  μετάνοια.	  
	  
Μὲ	  ἀγάπη	  Χριστοῦ	  πρὸς	  κάθε	  καλοπροαίρετη	  ψυχὴ.	  
ἐλάχιστος	  Ἱερομόναχος	  Χαρίτων	  Ἁγιορείτης.	  

	  
	  


